
 
    
 
 
 
Hoe verder met de wolf in Nederland 
 
Wolven mijden vooralsnog de mens maar toch hebben de eerste bijtincidenten zich inmiddels 
voorgedaan. Ons land is een dicht bevolkt land met iedere dag menselijke activiteit alom. Ook al zie 
je ze meestal niet, de wolven nemen iedere dag de aanwezigheid van mensen waar en zullen 
gaandeweg leren dat de mensen niet gevaarlijk voor hen zijn. 
En na een zekere tijd en meerdere wolvengeneraties  zal naar alle waarschijnlijkheid een steeds 
groter aantal wolven hierdoor de angst voor mensen verliezen. Met alle risico's van dien. 
 
Het aantal wolven in ons land zal groeien. Ze krijgen een flink aantal jongen die weliswaar niet 
allemaal volwassen zullen worden maar de reproductie blijft aanzienlijk. Ze zullen zich verspreiden 
naar gebieden waar ze nu nog niet voorkomen en het aantal dat op de weg wordt aangereden zal 
daardoor ook toenemen. 
 
Op een bepaald moment zal het zeker noodzakelijk worden ook bij de wolven populatiebeheer te 
gaan toepassen. 


